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Datum: 29. 9. 2022 

  
Štev.:  

 

ZAPISNIK  
1. sestanka Sveta staršev v šolskem letu 2022/2023  

Sestanek je bil v četrtek,  29. 9. 2022, ob 18.00 v večnamenskem prostoru. 
 

Prisotni: Na sestanku je bilo prisotnih  24 predstavnikov Sveta staršev, ravnateljica 
šole Lidija Todorović in pomočnica ravnateljice Vera Kožuh.  
Lista prisotnosti je priloga zapisnika. 
 
Sestanek je do izvolitve predsednika vodila gospa Todorović, nato je vodil sestanek 
izvoljeni predsednik Sveta staršev. 
 

Dnevni red: 

Toč. Tema 

1. 
Uvod 

2. 
Prestavitev predstavnikov in izvolitev predsednika in namestnika Sveta 
staršev 

3. 
Informacije, poročilo gospe ravnateljice 

4. 
Letni delovni načrt šole in šolski koledar za šolsko leto 2022/2023 

5. 
Šolski sklad 

6. 
Pobude in predlogi 

Delovno gradivo je bilo poslano po elektronski pošti 27. 9. 2022. 
 
 

K 
točki 

Zapisnik  
Opombe 

1. Gospa Todorović je pozdravila prisotne. Poročala je o smrti učiteljice 
Kodrič. 
 

 

2. Vsak predstavnik se je na kratko predstavil.  
Gospod Aleš Čertalič se je strinjal s predlogom, da je predsednik Sveta 
staršev. Vsi prisotni predstavniki so predlog soglasno potrdili z dvigom 
rok. 
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Gospa Nina Mikl se je strinjala s predlogom, da je namestnica 
predsednika Sveta staršev. Vsi prisotni predstavniki so predlog 
soglasno potrdili z dvigom rok. 
Gospod Čertalič je prevzel vodenje sestanka. 
Predlog dnevnega reda so prisotni predstavniki soglasno potrdili z 
dvigom rok. 
 

3. Gospod Čertalič je povabil gospo Todorović k besedi. 
Gospa Todorović je povedala, da bo poročilo o delu priloga zapisnika.  
Iz poročila je izpostavila, da so vsi učenci v preteklem šolskem letu 
uspešno zaključili šolsko leto. Ena učenka je imela popravni izpit. Za 
dva učenca so razredniki podali predlog za ponavljanje, s čimer se 
starši niso strinjali. Oba učenca sta napredovala v naslednji razred z 
negativno oceno. Skozi lansko šolsko leto smo sledili temeljnim ciljem. 
Manj uspešni so bili učenci pri telesnih aktivnostih. Delovalo je delo 
šolske skupnosti, interesnih dejavnosti, delo z nadarjenimi, delo z 
učenci z dodatno strokovno pomočjo, mediacije …, izvedli smo 
načrtovana tekmovanja učencev. Vzgojna problematika se je 
izboljšala potem, ko smo začeli s poukom po urniku v specializiranih 
učilnicah. Dodatno pomoč smo omogočili 33 učencem, 44 učencev je 
imelo dodatno strokovno pomoč po odločbi. Delo šolske knjižnice je 
sledilo zastavljenemu načrtu. Učbenike smo razdelil za letošnje šolsko 
leto na koncu prejšnjega šolskega leta. Z manjšimi prilagoditvami smo 
sledili načrtu v šolskem koledarju. Dodatno smo izpeljali šole v naravi 
v 4., 6. in v 8. razredu. 
Predstavnik je predlagal, da v tekočem šolskem letu ponudimo več 
vrst športa v 3. razredu. 
Gospa Todorović je v nadaljevanju opozorila na vedenjske vzorce 
učencev. Učenci imajo težave pri upoštevanju pravil in sledenju 
navodil. Analizo NPZ bomo podali v mesecu novembru. 
Predstavnico je zanimala preventiva, ki jo izvajamo pri učencih, kjer se 
pojavi strah pred šolo.  
Gospa Todorović je povedala, da imamo veliko preventivnih dejavnosti 
in razgovorov s posamezniki. Ekstremnih primerov ne zaznavamo. 
Največ problemov pri učencih izhaja iz dogodkov na socialnih omrežjih 
v popoldanskem času. Preventivne delavnice imamo preko safe.si, 
zdravstvenih delavk iz zdravstvenega doma v okviru Zdravstvene 
vzgoje, pedagoginj in razrednikov na razrednih urah … Pred kratkim 
smo za učence od 7. do 9. razreda organizirali predavanje Nine Ane 
Jager o odgovornosti učencev. Podobno bomo imeli še za starše v 
mescu novembru. Ponavljajoče šikaniranje šibkih členov v razredu 
rešujemo tako, da krepimo učence. Pomembno je, da so učenci 
prisotni na dnevih dejavnosti, v šoli v naravi … Pomagajmo jim, da 
stopijo iz cone udobja. Sledimo cilju ničelne tolerance do nasilja. Kjer 
nam starši ne pomagajo, zelo težko dosežemo zastavljene cilje. 
Imamo protokole za primere, kjer starši ne sodelujejo. Prešolanje je 
zadnja rešitev. Velikokrat smo v stiskah. Starši se upirajo 
medikamentozi za otroka. Svetovalna služba, kjer imamo letos 
okrepitev, ima veliko dela. Trenutno je pereč problem, da na trgu ni 
učiteljev.  
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4. Letni delovni načrt šole in šolski koledar je gospa Todorović 
predstavnikom poslala po elektronski pošti. 
Predstavnike je obvestila o spremenjenem urniku zvonenja. Razložila 
je sistem odhajanja učencev na rekreativni odmor. Naš dodatni cilj je 
osmisliti rekreativni odmor npr. štetje korakov … Zaradi varnosti otrok 
želimo, da učenci nosijo šolske copate z nedrsečim podplatom. 
Predstavnike je pozvala, da sodelujejo pri oblikovanju naslova 
praznovanja ob 150 letnici šole. Centralna prireditev bo v mesecu 
aprilu. 
Termin za plavalne tečaje za učence 1. razreda bomo dobili po novem 
letu. Šola v naravi za učence 3. razreda bo od 24. do 28. 10. 2022 na 
Debelem Rtiču, za učence 5. razreda pa junija v VIRC Poreč. Za 
učence 7. razreda bomo šolo v naravi izvedli februarja na Cerknem. 
Predlagamo, da bodo učenci zaradi 8. februarja, ki pade v čas 
izvajanja šole v naravi, imeli 26. aprila prosto. 
Predstavnica je predlagala, da se stroški šole v naravi za 7. razrede 
obračunajo v treh obrokih. 
Kot do sedaj bomo tudi v tekočem šolskem letu poskrbeli za 
smučarsko opremo učencev, ki svoje nimajo. Pridobili bomo 
informacije za možnost bordanja v šoli v naravi. 
Gospa Todorović je seznanila predstavnike z novimi cenami šolske 
prehrane. Sadje v košaricah ponujamo učencem tudi v tem šolskem 
letu. 
Na vprašanje v zvezi s šolskim parlamentom je gospa Todorović 
povedala, da lahko sodelujejo vsi učence. Učence predlagajo 
predstavniki šolske skupnosti. 
Napovedujemo razširjen program v naslednjih šolskih letih. To pomeni 
da se bo prekinil pouk za izvajanje dejavnosti: gibanje, prehrana, 
ostale ponujene dejavnosti … Pouk bo trajal še dalje, kot do sedaj. 
Predstavniki predlagajo aktivnosti za spodbujanje branja v smislu 
motivacije, npr. obisk pisatelja … Želijo natančnejše zapise vsebin dni 
dejavnosti v LDN. Zanimajo jih okoljevarstvene vsebine, ki jih 
ponujamo. 
Gospa Todorović je predlagala termin 20. maj 2023 za izvedbo dneva 
Ludvik hodi. Zaradi te sobote, bi imeli učenci prosto v ponedeljek, 15. 
maja 2023. 
 
Vsi prisotni predstavniki so z dvigom rok soglasno potrdili letni 
delovni načrt šole in šolski koledar za šolsko leto 2022/2023, ter 
se tako strinjajo  s predlaganimi cenami šolske prehrane ter z 
načrtovanimi prispevki staršev. 
 

 

5. Iz sredstev projekta Erasmus bomo uredili učilnico na prostem. 
Prosimo za pomoč šolskega sklada pri ureditvi klopi za učilnico na 
prostem pri jedilnici. 
Predstavniki so predlagali naslednje predstavnike za delo v šolskem 
skladu: 

• Aleš Weiksler, 

• Maja Šiftar, 

• Denis Kurbus in  
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• Boštjan Čač. 
Predlagani so se strinjali s predlogom. Prisotni predstavniki so predlog 
soglasno potrdili javno z dvigom rok. 
 

6. Predstavnico je zanimalo, če je dovolj prostora v garderobnih 
omaricah, če si jo delita dva učence. Predstavniki prosijo, da prosimo 
za ponovno preveritev ocene varnosti šolskih poti. 
Predlagali so, da apeliramo na gasilce, naj ne dovolijo prodaje na 
svojem dvorišču, ker učenci v tem primeru nimajo dovolj prostora za 
hojo mimo zaradi parkiranih vozil. Prosijo, da preverimo, če imajo 
učenci dovolj prostora na poličkah za odlaganje učnih pripomočkov v 
razredih in količino učnih pripomočkov za GUM v 6. razredu. 
Preverili bomo, zakaj zobozdravnica še vedno ni začela z delom, zakaj 
je kratek zeleni val na semaforju za pešce na Lackovi in možnosti za 
uskladitev voznih redov mestnih avtobusov z začetkom pouka na šoli. 
 

 

 Sestanek smo zaključili ob 20.30.  
 Po končanem skupnem sestanku so s sestankom o zaključni prireditvi 

nadaljevali predstavniki 9. razreda. 
 

 
Priloge: 

⮚ vabilo na sejo Sveta staršev; 

⮚ lista prisotnih; 

⮚ letni delovni načrt in šolski koledar; 

⮚ poročilo ravnateljice. 
 
 
Zapisala pomočnica ravnateljice:    Predsednik Sveta staršev: 
              Vera Kožuh                         Aleš Čertalič 


